
 

Referat fra menighetsråd, Strusshamn menighet 

Dato: 29.11.2021 

 

Tilstede :  Hildur Alice Sandvoll, Linda Guttormsen, Reidun Walderhaug, Torbjørn Dall-Larsen, 

Johannes Kyte, Jørgen Petersen, Thor Leutchen-Lehn,  Godtfred Haugland. 

                                                                                                                                                                                                                                                    

Saksnr. Sak Ansvar/ 
kommentar 

28/2021 Godkjenning av møteprotokoll fra møte 20.10.21:  
Referatet godkjennes 

 
Reidun 

29/2021 Gudstjenester siden sist, kort evaluering. Kommende 
gudstjenester, kort om tale, plan. 

- Minnesamling ifht allehelgensdag: Mange oppmøtte i 
Strusshamn.  

- Gudstjeneste for 5-åringer med frokost: Positiv erfaring!  
- Lys våken: 6 møtte på søndagen (flere var med på 

lørdagen). Begynte med frokost, og 6.-klassingene bidrog 
på gudstjenestene også. 

- Godtfred informerer om kommende gudstjenester. 
- 19. og 20. 02 er det Oase-helg. Da er det planlagt 

familiegudstjeneste, denne kommer til å flyttes, gjerne 
til 06.02.  

 
 
Godtfred 
 

Oppf 
06/2021 

Hauge-jubileet, evaluering 
- Svært god forestilling, og bare gode tilbakemeldinger! 
- Godtfred har snakket med bispedømmet om hvordan 

man skulle fordele utgiftene for teatergruppa. 
Bispedømmet betaler for overnatting, og vi deler på 
reiseregningen. Lite underskudd fordi vi får tilskudd fra 
bispedømmet og kommunen. Totalt omtrent 5000 kr i 
minus. 

- Innspill: Dersom vi hadde brukt en forhåndssalg-tjeneste 
hadde vi automatisk fått litt reklame også.  

- Når regnskapet er klart kontakter vi kommunen.  

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 

30/2021 Høringssvar, prostimodeller. Viser til tidligere utsendt epost. 
- Vi bruker svaret fra Fellesrådet som utgangspunkt for vår 

diskusjon. Noen momenter: 
Avstand mellom kommunen og prostiene, lettere å få til 
godt samarbeid med kommunen om aktivitet skjer 
lokalt? 
-Fordeler med at alle som jobber i kirken skal være 
ansatt av rettssubjektet DNK. Personalansvar og 
ansettelse av personell kan delegeres til fellesråd.  

- Fellesrådene kan bli litt for lite lokalt forankret dersom 
de blir løsrevet fra kommunene. 

- Det viktigste er at de ønsker en arbeidsgiverlinje. 
 

 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Konklusjon: Vi er enige med fellesrådets høringssvar. Hildur Alice 
formulerer vårt svar og oversender dette innen høringsfristen 
1.12.21. i samråd med kirkeverge. 

 
 
Hildur Alice  

31/2021 Evt 
 

- Stefanusalliansen har sendt informasjon. Forslag om at 
misjonsprosjektet kan være et fast punkt på 
menighetsrådets saksliste (under evt.?). 

Dette tar vi opp på neste møte: 
- Lage aktivitetskalender for det som skjer i kirken (også 

digital), primært for å nå ut til de som ikke er så aktive i 
kirken pr tid. 

- Følge opp vedrørende søndagsskole. 

 

 

Neste møte i MR:  

- Onsdag 19.01. Onsdag 23.02. Begge kl 19. 
- Lørdag 29.01, klokken 09-15: Felles samling for alle menighetsrådene på Askøy. 

 

 

Jørgen J Petersen 

sekretær 

 


